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ROMÂNIA 
JUDEłUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 
 
 
 

PROCES – VERBAL  
încheiat cu ocazia şedin Ńei ordinare a Consiliului Local al Municipiului Hun edoara din  

data de 31.01.2011 
 
 
 
 

   Conducerea şedinŃei este exercitată de dl. Balo şin Nicolae care a fost ales 
preşedinte de şedinŃă prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr.208/2010 
adoptată prin votul deschis al majorităŃii consilierilor locali în funcŃie. Durata mandatului 
preşedintelui de şedinŃă este de 2 luni. 

 
Dl. Balo şin Nicolae:  
Se dă citire rugăciunii „Tat ăl nostru”  
 
Domnilor consilieri, 
Declar deschisă şedinŃa de astăzi a Consiliului local al municipiului Hunedoara, 

anunŃându-vă că din totalul de 21 consilieri locali şi-au înregistrat prezenŃa până la această oră  
18 consilieri locali. Lipsesc domnii consilieri:Leu Mihai, Chiş Şerban Ana-Aurelia şi Vasilescu 
Tatiana. 

Vă informez că la şedinŃa de astăzi participă de drept:  dl. primar Ovidiu Marius 
Hada, dl. viceprimar  Dan Nicolae Robert şi d-nul secretar Aurel RaŃă-Bugnariu. 

Ca invitaŃi participă directori, şefi de servicii şi birouri din cadrul Primăriei 
Municipiului Hunedoara, precum şi presa locală. 

În continuare se dă cuvântul d-nului Secretar Aurel RaŃă-Bugnariu, pentru a 
prezenta stadiul legalităŃii hotărârilor adoptate în şedinŃele din data de 20.12.2010, 30.12.2010 şi 
10.01.2011.” 

 
Dl. Secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„În urma analizării hotărârilor Consiliului Local al Municipiului Hunedoara 

reprezentanŃii InstituŃiei Prefectului – JudeŃul Hunedoara,  au solicitat : 

- reanalizarea Hotărârii Consiliului Local nr.205/2010 privind aprobarea 
înfiinŃării funcŃiei de administrator public, aprobarea criteriilor,  procedurilor pentru 
numirea si eliberarea din funcŃie, cât şi atribuŃiile specifice acestei funcŃii, la nivelul 
municipiului Hunedoara,  în vederea revoc ării acesteia; 

    - reanalizarea art.15 lit.”I” din Hotărârea Consiliului Local al municipiului Hunedoara 
nr.220/210 privind stabilirea impozitelor şi taxelor locale pe anul 2011, şi revocarea acestor 
prevederi; 

- reanalizarea Hotărârii Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr.223/2010 
privind aprobarea reglementării comercializării plantelor, substanŃelor şi preparatelor stupefiante, 
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halucinogene, euforice şi psihotrope pe raza administrativ - teritorială a Municipiului Hunedoara 
şi revocarea art.2 şi art.3 din hot ărâre .- în legislaŃia specială care reglementează acest 
domeniu nu există aceste sancŃiuni  care au fost prevăzute în această hotărâre. 

Alte obiecŃii nu au mai fost, până la data prezentei şedinŃe, cu privire la legalitatea 
hotărârilor adoptate în şedinŃele Consiliului Local din data de 20.12.2010, 30.12.2010 şi 
10.01.2011. 

Procesele verbale ale şedinŃelor anterioare din data de 20.12.2010, 30.12.2010 şi 
10.01.2011”, care au fost puse în timp util la dispoziŃia consilierilor, au fost semnate de către 
secretar precum şi de către preşedintele şedinŃelor anterioare, se supun aprobării Consiliului 
local. 

Procesele verbale se aprobă cu unanimitate de voturi.” 
 
Domnul  primar prezintă ordinea de zi. 

 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
“Aş vrea să facem două modificări la ordinea de zi, deoarece am primit o  adresă 

din partea asociaŃiei artiştilor plastici profesionişti din municipiul Hunedoara înregistrată la 
primăria municipiului Hunedoara cu nr. 5048 prin care renunŃă la solicitarea de atribuire în 
comodat a spaŃiului Galeriei de Arte, va fi scos acest punct de pe ordinea de zi, este la punctul 
nr. 5. Vreau să introduc pe aceeaşi poziŃie un proiect de hotărâre privind modificarea şi 
completarea art.5 din  contractul de furnizare prod use în sistem de leasing financiar 
aprobat prin Hot ărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara n r.198/2010. Este doar 
modificarea art. 5, deja aveŃi hotărârea în faŃa dvs., vă mulŃumesc.” 

 
Preşedintele de şedin Ńă : 
„Supun la vot ordinea de zi modificată.” 
 Se aprobă cu unanimitate de voturi. 

 
Dl. Balo şin Nicolae:  

 „Cunoscându-se şi aprobându-se ordinea de zi, rog pe domnii consilieri care au un 
interes patrimonial, fie personal, fie prin soŃ, soŃie, afin sau rude până la gradul IV inclusiv, în 
problemele supuse dezbaterilor Consiliului local, să anunŃe înainte de a intra în dezbaterea 
ordinii de zi, pentru a se consemna în procesul verbal. 

Vă aducem la cunoştinŃă faptul că hotărârile adoptate de Consiliul local cu 
încălcarea dispoziŃiilor art.46 alin.(1) din Legea administraŃiei publice locale nr.215/2001, 
republicată, cu modificările şi completările ulterioare, sunt nule de drept.” 
                      De asemenea vă aducem la cunoştinŃă faptul că potrivit art.77 din Legea nr. 
393/2004 privind Statutul aleşilor locali,  „(1) … consilierii locali nu pot lua parte la deliberarea şi 
adoptarea de hotărâri dacă au un interes personal în problema supusă dezbaterii.  
                   (2) În situaŃiile prevăzute la alin. (1), consilierii locali (…) sunt obligaŃi să anunŃe, la 
începutul dezbaterilor, interesul personal pe care îl au în problema respectivă.”  

 Potrivit prevederilor art.81 din legea sus menŃionată, “ Hotărârile adoptate cu 
nerespectarea dispoziŃiilor art. 77 sunt nule de drept ....” 

Nu este cazul. 
 

La punctul 1 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 
consilierilor prezen Ńi). Proiect de hotărâre privind încetarea misiunilor de pază de către 
personalul PoliŃiei Locale a municipiului Hunedoara.   
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
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- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice - aviz favorabil. 

 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.3/2011 se aprob ă în unanimitate. 

 

La punctul 2 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 
consilierilor în func Ńie).  Proiect de hotărâre privind aprobarea cuantumului costului mediu 
lunar de întreŃinere şi a contribuŃiei lunare de întreŃinere  datorate de beneficiarii şi/sau de 
susŃinătorii legali ai acestora pentru serviciile furnizate de Unitatea de AsistenŃă Medico-Socială 
Hunedoara. 
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil 
- d-lui NeamŃiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură- aviz favorabil. 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri 
 
Dna. Fărcaş Bianca:  
„Aici vreau să vin doar cu o singură specificaŃie şi anume se impune această 

majorare întrucât există un  anumit standard de cost de servicii medicale, precum şi pentru 
hrană, şi vreau să subliniez că acest tarif nu s-a modificat din 2007.” 

„ 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.4/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 3 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind propunerea de trecere a unor terenuri din 
administrarea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara  în proprietatea privată a actualilor 
deŃinători ai construcŃiilor. 
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil. 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.5/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 
A sosit în sal ă dna. consilier Chi ş Şerban Ana-Aurelia, în acest moment 

num ărul consilierilor locali prezen Ńi în sal ă sunt de 19. 



 4 

La punctul 4 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 
consilierilor prezen Ńi). Proiect de hotărâre pentru revocarea Hotărârii Consiliului Local 
al Municipiului Hunedoara nr.205/2010 privind aprobarea înfiinŃării funcŃiei de 
administrator public, aprobarea criteriilor, procedurilor pentru numirea si eliberarea din 
funcŃie, cât şi atribuŃiile specifice acestei funcŃii, la nivelul municipiului Hunedoara. 
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

-    d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil. 
-    d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil. 
-    d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism. - aviz favorabil. 
-    d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ- aviz favorabil. 
-    d-lui NeamŃiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură- aviz favorabil. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 41-2 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.6/2011 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 5 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor în func Ńie). Proiect de privind  modificarea şi completarea art.5 din  contractul de 
furnizare produse în sistem de leasing financiar aprobat prin Hotărârea Consiliului Local al 
Municipiului Hunedoara nr.198/2010. 
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget - aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice - aviz favorabil. 
- d-lui NeamŃiu Ioan care prezintă raportul comisiei de cultură - aviz favorabil. 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii 

pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.7/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 6 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind aprobarea organizării şi desfăşurării în 
municipiul Hunedoara a  FESTIVALULUI INTERNAłIONAL „OPERA NIGHTS”, în perioada 03-
10 iulie 2011. 
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil. 
 

Horvath Zoltan:  
„Comisia a dat aviz favorabil cu amendamentul ca suma pentru această 

manifestaŃie  să nu depăşească 10.000 de euro.” 
 

- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil. 
-    d-lui NeamŃiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură- aviz favorabil. 

 

În continuare se dă cuvântul dl. consilieri 
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Dna. Chiş Şerban Ana-Aurelia:  
“Este o idee grozavă festivalul internaŃional OPERA NIGHTS, dar eu nu înŃeleg că 

ar fi vorba despre operă. Am fost foarte mirată de faptul că participă trupe de jazz, în operă… 
baletul are legătură cu opera, dar jazzul nu văd ce legătură are cu opera. Nu văd ce legătură are 
cu opera muzica distractivă. Nu am văzut nici un fragment de operă…nimic,….care să fie legat 
de operă. Mai mult decât atât m-a surprins că este Bacăul foarte bine reprezentat,… avem în 
jurul municipiului Hunedoara parteneri de tradiŃie Opera din Cluj care într-o perioadă venea 
frecvent în Hunedoara şi hunedorenii aveau abonament la Opera din Cluj, este Opera din 
Timişoara…opere de renume, opere cunoscute atât în Ńară cât şi în străinătate, dar noi defilăm 
cu Bacăul. Este şi departe…nu am prea priceput ce se doreşte. Cred că corect ar fi fost 
FESTIVLUL INTERNAłIONAL DE MUZICĂ…, nici chiar muzică simfonică…deci nu se 
potrivesc.. ori titlul nu se potriveşte cu conŃinutul ori conŃinutul nu se potriveşte cu titlul…” 

 
Dl. Munteanu Gigi:  
„Eu salut această iniŃiativă, este un lucru deosebit pentru oraşul Hunedoara să 

poată găzdui un asemenea festival internaŃional, dacă într-adevăr este aşa. Ne facem oraşul 
cunoscut şi avem nevoie ca turiştii să fie atraşi prin manifestări de calitate internaŃionale într-un 
oraş ca Hunedoara. După ce am citit mi-am dat seama că acest caracter de festival internaŃional 
este reprezentat doar de un balet din Coreea şi de o orchestră, nu ştiu de ce natură, din Viena. 
Având în vedere cele spuse înainte, atunci consider că aşa cum şi colega mea spunea înainte, 
orchestrele din Ńară sunt reprezentate mai bine, atunci să rămânem la nivel de festival naŃional, 
pentru că nu se justifică diferenŃa de sume alocate. Avem, în situaŃia în care se face un festival 
aşa cum am avut Toamna Hunedoreană Muzicală, un festival bun…de acord cu desfăşurarea 
acestui festival, aşa cum spunea şi dl. Horvath, colegul nostru, în limita unei sume rezonabile, 
având în vedere situaŃia prin care trecem şi faptul că până la urmă şi banii muzeului se pot 
folosii într-un cu totul şi cu totul alte scopuri nu? În vederea îmbunătăŃirii, bazei materiale a 
muzeului. Este o părere personală şi am zis să dăm o temă… să vedem cum se vede problema 
de la nivelul celor care au… suma de 50.000 de euro pentru aceste manifestări…” 

 
Dl. Culcea Tudorel:  
„Nu am nimic împotriva jazzului, personal chiar îmi place jazul, nu am nimic 

împotriva alocării unui buget cât de cât mai substanŃial, nu neapărat cel propus, sper să nu fie o 
manifestare de genul celor care se făceau imediat după revoluŃie, când erau acele concursuri 
internaŃionale de dans sportiv la care participa România, Republica Moldova şi Ucraina. 
Participarea să fie mai bine reprezentată.” 

 
Dl. Balo şin Nicolae:  
„Supun la vot amendamentul comisiei de buget, ca valoarea să fie de maxim 

10.000 euro.” 

Amendamentul întruneşte 4 voturi „pentru”(Farcaş Ladislau, Munteanu Gigi, 
Horvath Zoltan, Baloşin Nicolae) 4 voturi „împotrivă”(Dan Nicolae Robert, Cazan Florin, 
Apostolescu Dan, NeamŃiu Ioan) şi 11 voturi „abŃineri”. Amendamentul nu a fosta adoptat. 

 

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii 
pe ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă cu 16 voturi „pentru”, şi 3 voturi „abtineri”(Munteanu Gigi, 
HepuŃ Teodor, Horvat Zoltan)  
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Art.1 întruneşte 10 voturi „pentru”, 8 voturi „abŃineri”(Munteanu Gigi, HepuŃ 
Teodor,Gzorfi Jeno, Chiş Şerban, Fărcaş Bianca, Farcaş Ladislau, BobouŃanu Dan, Baloşi 
Nicolae) şi 1 vot „împotrivă”(Horvath Zoltan) 

Art. 1 nu a întrunit cvorumul legal şi astfel nu se poate trece la votarea 
urm ătoarelor articole şi a hot ărârii. 
 

La punctul 7 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 
consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind acordarea de  înlesniri  la plata impozitului 
pe clădiri pentru persoanele care au efectuat 15 donări de sânge consecutive în ultimele 60 de 
luni. 
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.8/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 8 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor în func Ńie).  Proiect de hotărâre pentru revocarea art.15 lit.”I” din Hotărârea 
Consiliului Local al municipiului Hunedoara nr.220/210 privind stabilirea impozitelor şi taxelor  
locale pe anul 2011. 
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ- aviz favorabil. 

 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.9/2011 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 9 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind  aprobarea Programului anual de achiziŃii 
publice pe anul 2011. 
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism- aviz favorabil 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ- aviz favorabil 
-    d-lui NeamŃiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură- aviz favorabil. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
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Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.10/2011 se aprob ă în unanimitate . 
 
La punctul 10 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre pentru abrogarea art. 4 din Hotărârea Consiliului 
Local al Municipiului Hunedoara nr. 165/2007 privind aprobarea Studiului de fezabilitate şi a 
cofinanŃării proiectului de investiŃii “Modernizare Grădina Zoologică Hunedoara” în vederea 
obŃinerii unei finanŃări de la bugetul de stat în cadrul programelor multianuale prioritare de mediu 
şi gospodărire a apelor, modificată şi completată prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara  nr. 106/2008. 
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism- aviz favorabil 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ- aviz favorabil 
-    d-lui NeamŃiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură- aviz favorabil. 

 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.11/2011 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 11 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind stabilirea de taxe pe anul 2011 pentru 
serviciile prestate în cazul divorŃului pe cale administrativă. 
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
               -     d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil 

- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ- aviz favorabil. 

 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.12/2011 se aprob ă în unanimitate . 

 

La punctul 12 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul a 2/3 din 
num ărul consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind aprobarea  vânzării prin licitaŃie 
publică a  unor terenuri situate în municipiul Hunedoara, aflate în domeniul privat al municipiului 
Hunedoara.   
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism- aviz favorabil 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ- aviz favorabil. 
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 Dl.Gyorfi Jeno:  
„Comisia de comerŃ are amendamente:la art.2  a)- 40 euro; b) -50 euro; c) – 50 

euro; d) -50 euro; e) -50 euro; f) 50 –euro; g) 70 –euro; h) - 50 euro; i) -40 euro. Sunt suprafeŃe 
mici, sunt în centrul oraşului…în Deva e 200 euro/mp 
 

Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio 
nu poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  

 
Dl. Balo şin Nicolae:  
„Supun la vot amendamentul comisiei de comerŃ.” 
Amendamentul a fost adoptat cu 17 voturi “pentru” şi 2 voturi “ab Ńineri”( 

Hepu Ń Teodor, Demeter Ilie.) 
 

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii 
pe ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 
Având în vedere faptul că art. 3 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea 
voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de validare. 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 
administraŃiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.117/2008 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în 
următoarea componenŃă: 

 
1  Chiş Şerban Ana Aurelia - preşedinte 
2. Farcaş Bianca Magdalena  - secretar 
3. Apostolescu Dan - membru 
4. Gyorfi Jeno - membru 
5. HepuŃ Teodor – membru 

 
Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea comisiei în vederea 

organizării şi desfăşurării licitaŃiei publice,  pentru vânzarea următoarelor terenuri aflate în 
domeniul privat al municipiul Hunedoara:  
a) - teren în suprafaŃă  de  162,0) situat în str.CarpaŃi nr.68; b) - teren în suprafaŃă de 13,0 mp 
situat în str. Moldovei f.n; c) - teren în suprafaŃă de 108,0 mp situat în str.Gheorghe BariŃiu f.n  
d) - teren în suprafaŃă de 87,0 mp situat în str. Gheorghe BariŃiu nr.29; e) - teren în suprafaŃă de 
19,0 mp situat în str. Spiru Haret nr. 12; f) - teren în suprafaŃă de 11,0 mp situat în str. Traian 
Vuia nr. 5; g) - teren în suprafaŃă de 2,0 mp situat în b-dul Corvin nr. 2, ap. 13; h) - teren în 
suprafaŃă de 578,0 mp situat în b-dul 1848 f.n.; 
i)- teren în suprafaŃă de 200,0 mp situat în str. Trandafirilor nr. 13A,  a constatat următoarele: 

 
        - Hada Ovidiu Marius – primar – preşedinte 19 voturi “pentru” 
        - Demeter Ladislau – director tehnic – membru 19 voturi “pentru” 
        - Căpâlna Daniela – director economic  – membru 19voturi “pentru” 

            - Gherghina Horia – inspector specialitate U.A.T.D.C.- membru- membru 18 voturi “pentru” 
        - Poenar Adina  – consilier juridic – birou persoane juridice, închirieri, concesiuni, disciplina 

contractuala  – membru 19 voturi “pentru” 
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În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării licitaŃiei 
publice, pentru vânzarea terenurilor menŃionate mai sus, aflate în domeniul privat al municipiul 
Hunedoara, este următoarea: 
       - Hada Ovidiu Marius – primar – preşedinte; 
       - Demeter Ladislau – director tehnic – membru; 
       - Căpâlna Daniela – şef Serviciu Buget, finanŃe , contabilitate   – membru; 
       - Gherghina Horia – inspector specialitate U.A.T.D.C.- membru; 
       - Poenar Adina  – consilier juridic Birou Persoane juridice, concesiuni, închirieri şi disciplină 

contractuală– membru; 
 

Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea comisiei de rezervă, în 
vederea organizării şi desfăşurării licitaŃiei publice, pentru vânzarea terenurilor aflate în domeniul 
privat al municipiul Hunedoara menŃionate mai sus, a constatat următoarele: 

 
      - Dan Nicolae Robert – viceprimar – preşedinte 18 voturi “pentru” 
      - Bilei Lucian–  consilier A.D.P.P. – membru18 voturi “pentru” 
      - Leştaru Daniela Carmen - şef birou  Persoane fizice – membru 18 voturi “pentru” 
      - Muntean Ioan  – consilier U.A.T.D.C – membru 18 voturi “pentru” 
      - Toma Anamaria   – consilier juridic - membru 17 voturi “pentru” 

 
În urma acestor rezultate comisia de rezervă, în vederea organizării şi desfăşurării 

licitaŃiei publice, pentru vânzarea terenurilor aflate în domeniul privat al municipiul Hunedoara 
menŃionate mai sus, este următoarea: 

 
      - Dan Nicolae Robert – viceprimar – preşedinte; 
      - Bilei Lucian–  consilier A.D.P.P. – membru; 
      - Leştaru Daniela Carmen - şef birou  Persoane fizice - membru; 
      - Muntean Ioan  – consilier U.A.T.D.C – membru ; 
      - Toma Anamaria   – consilier juridic  - membru ; 
 

Art.4-7 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.13/2011 se aprob ă în unanimitate . 
 
A părăsit sala de şedin Ńe dl.Culcea Tudorel numărul consilierilor locali 

prezen Ńi la şedin Ńă este 18 în momentul de fa Ńă. 
 
La punctul 13 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul a 2/3 din 

num ărul consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind aprobarea  concesionării prin 
licitaŃie publică  a  terenului în suprafaŃă de  92,0 mp situat în b-dul Dacia  nr. 21, înregistrat în 
C.F. Hunedoara nr. 62686 nr. Cadastral 62686,  aflat în domeniul privat al municipiului 
Hunedoara.  
                 -     d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
                 -     d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil 

-   d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism- aviz favorabil 
-      d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ- aviz favorabil. 
 
Dl. Gyorfi Jeno:  
„Comisia are amendament la art. 3 ca licitaŃia să pornească de la 20 euro/mp.. este 

pe bd. Dacia…” 
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Dl.viceprimar Dan Nicolae Robert:  
„Este vorba de concesiune nu de vânzare…” 
 
Dl. Gyorfi Jeno:  
„ Da de concesiune…” 
 
Dl.viceprimar Dan Nicolae Robert:  
„Asta înseamnă că în 10 ani poate să-l cumpere…” 
 
Dl. Gyorfi Jeno:  
„ Comisia a făcut un amendament…  ar veni 600 de lei pe lună…nu cred că e aşa  de 

mult.” 
 

Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio 
nu poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  

 
Dl. Balo şin Nicolae:  
„Supun la vot amendamentul comisiei de comerŃ.” 
 

Amendamentul a întrunit 12 voturi „pentru” şi 6 voturi „abŃineri”( Baloşin Nicolae, 
Demeter Ilie, Silagyi Ana Maria, Zuberecz Richard, Dan Nicolae Robert, GoghiŃă Danie). 
Amendamentul nu a fost adoptat. 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii 

pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 
Art. 3 întruneşte 11 voturi „pentru”, şi 7 voturi „abŃineri”(Horvath Zoltan, Munteanu 

Gigi, Gyorfi Jeno, Farcaş Ladislau, Baloşin Nicolae, BobouŃanu Dan, Chiş Şerban Ana Aurelia) – 
nu a întrunit cvorumul legal, şi astfel votarea articolelor şi a hotărârii nu mai poate continua   

 
A sosit în sala de şedin Ńe dl. Culcea Tudorel , numărul consilierilor locali 

prezen Ńi la şedin Ńă este 19 în momentul de fa Ńă. 
 
 

La punctul 14 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul a 2/3 din 
num ărul consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind aprobarea  concesionării prin 
licitaŃie publică  a  terenului în suprafaŃă de  75,0 mp situat în b-dul Dacia  nr.14B , înregistrat în 
C.F. Hunedoara nr. 61255 (provenită prin conversia de pe hârtie a CF nr.5488 /A), nr.top 2170 
/215/A, aflat în domeniul privat al municipiului Hunedoara.   
                 -     d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
                 -     d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil 

-   d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism- aviz favorabil 
-      d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ- aviz favorabil. 

 
Dl. Gyorfi Jeno  
„Comisia are un amendament art. 3 licitaŃia va porni de la 20 euro /mp.” 
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Dl. Balo şin Nicolae:  
„Supun la vot amendamentul comisiei de comerŃ.” 
Amendamentul a fost adoptat cu 16 voturi „pentru” şi 3 voturi „abŃineri”( Dan 

Nicolae Robert, Demeter Ilie, HepuŃ Teodor) 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1- 2 se aprobă în unanimitate. 
Art. 3 se aprobă cu 16 voturi „pentru”, şi 3 voturi „abŃineri”(HepuŃ Teodor, Demeter 

Ilie, Dan Nicolae Robert) 
Art. 4 se aprobă în unanimitate. 
Având în vedere faptul că art. 5 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea 
voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de validare. 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 
administraŃiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.117/2008 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în 
următoarea componenŃă: 

 
1  Chiş Şerban Ana Aurelia - preşedinte 
2. Farcaş Bianca Magdalena  - secretar 
3. Apostolescu Dan - membru 
4. Gyorfi Jeno - membru 
5. HepuŃ Teodor – membru 

 
Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea comisiei în vederea 

organizării şi desfăşurării licitaŃiei publice,  pentru concesionarea  terenului în suprafaŃă de 75,0 
mp situat în b-dul Dacia  nr.14B, înregistrat în C.F. Hunedoara nr. 61255 (provenită prin 
conversia de pe hârtie a CF nr.5488 /A), nr.top 2170 /215/A, aflat în domeniul privat al 
municipiului Hunedoara, a constatat următoarele: 

 
Ovidiu Marius Hada – primar – preşedinte 19 voturi “pentru” 
Demeter Ilie  – consilier local – membru 18 voturi “pentru” 
Căpâlnă Daniela – sef Serviciu buget, finanŃe contabilitate – membru 19 voturi “pentru” 
Gherghina Horia – inspector S.U.A.T – membru 19 voturi “pentru” 
Poenar Adina – consilier juridic Serviciul impozite şi taxe locale– membru 19 voturi “pentru” 
Şăucă Ştefan–director AdministraŃia finanŃelor publice Hunedoara – membru 19 voturi “pentru” 
Nicula Ana – inspector – membru  19 voturi “pentru” 

 
În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării licitaŃiei 

publice,  pentru concesionarea  terenului în suprafaŃă de 75,0 mp situat în b-dul Dacia  nr.14B, 
înregistrat în C.F. Hunedoara nr. 61255 (provenită prin conversia de pe hârtie a CF nr.5488 /A), 
nr.top 2170 /215/A, aflat în domeniul privat al municipiului Hunedoara, este următoarea: 

 
Ovidiu Marius Hada – primar – preşedinte 
Demeter Ilie  – consilier local – membru 
Căpâlnă Daniela – sef Serviciu buget, finanŃe contabilitate – membru 
Gherghina Horia – inspector S.U.A.T – membru 
Poenar Adina – consilier juridic Serviciul impozite şi taxe locale– membru 
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Şăucă Ştefan–director AdministraŃia finanŃelor publice Hunedoara – membru 
Nicula Ana – inspector – membru   

 
Art.6-7 se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr.14/2011 cu 18 voturi „pentru”, şi 1 vot „ab Ńineri”(Dan Nicolae 

Robert).  
 

La punctul 15 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 
consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind aprobarea unor planuri urbanistice de 
detaliu pentru obiective  situate în municipiul Hunedoara. 

                 -     d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
-   d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism- aviz favorabil 
-      d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ- aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.15/2011 se aprob ă în unanimitate . 
 
La punctul 16 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul a 2/3 din 

num ărul consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind aprobarea  efectuării demersurilor 
pentru înregistrarea în  Cartea Funciară a unor terenuri situate în intravilanul municipiului 
Hunedoara, din proprietatea Statului Român în proprietatea  privată a municipiului Hunedoara. 
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism- aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.16/2011 se aprob ă în unanimitate . 
 
La punctul 17 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul a 2/3 din 

num ărul consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind  aprobarea închirierii  prin licitaŃie 
publică a unor spaŃii proprietate privată a Municipiului Hunedoara, situate în  Hunedoara,   str. G. 
Enescu, nr.24, cu destinaŃia de cabinete medicale stomatologice, în prezent neocupate. 
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii 

pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1 se aprobă în unanimitate. 
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Având în vedere faptul că art. 2 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 
individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea 
voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de validare. 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 
administraŃiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.117/2008 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în 
următoarea componenŃă: 

 
1  Chiş Şerban Ana Aurelia - preşedinte 
2. Farcaş Bianca Magdalena  - secretar 
3. Apostolescu Dan - membru 
4. Gyorfi Jeno - membru 
5. HepuŃ Teodor – membru 

 
Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea comisiei în vederea 

organizării şi desfăşurării  licitaŃiei publice pentru închirierea  unor spaŃii, cu destinaŃia de 
cabinete medicale stomatologice, în prezent neocupate, proprietate privată a Municipiului 
Hunedoara, situate în Hunedoara, str. G. Enescu, nr.24, jud. Hunedoara,  a constatat 
următoarele: 

 
Preşedinte        Hada Ovidiu Marius – primarul Municipiului Hunedoara 19 voturi “pentru” 
Membri:            Demeter Ladislau – director ethnic 19 voturi “pentru” 
                         Căpâlnă Daniela – şef Serviciul Buget, finanŃe, contabilitate 19 voturi “pentru” 
                         Popa Anişoara – inspector Biroul persoane juridice,  închirieri, concesiuni, disciplină         

contractuală  19 voturi “pentru” 
                         Poenar Adina – consilier juridic Biroul persoane juridice,  închirieri, concesiuni, disciplină 

contractuală 19 voturi “pentru” 
 

În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării  licitaŃiei 
publice pentru închirierea  unor spaŃii, cu destinaŃia de cabinete medicale stomatologice, în 
prezent neocupate, proprietate privată a Municipiului Hunedoara, situate în Hunedoara, str. G. 
Enescu, nr.24, jud. Hunedoara, este următoarea: 

 
Preşedinte        Hada Ovidiu Marius – primarul Municipiului Hunedoara;  
Membri:            Demeter Ladislau – director tehnic 
                        Căpâlnă Daniela – şef Serviciul Buget, finanŃe, contabilitate; 
                            Popa Anişoara – inspector Biroul persoane juridice,  închirieri, concesiuni, disciplină         

contractuală  
                         Poenar Adina – consilier juridic Biroul persoane juridice,  închirieri, concesiuni, disciplină 

contractuală  
 

Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea comisiei de rezervă, în 
vederea organizării şi desfăşurării  licitaŃiei publice pentru închirierea  unor spaŃii, cu destinaŃia 
de cabinete medicale stomatologice, în prezent neocupate, proprietate privată a Municipiului 
Hunedoara, situate în Hunedoara, str. G. Enescu, nr.24, jud. Hunedoara, a constatat 
următoarele: 

 
      - Dan Nicolae Robert – viceprimar 19 voturi “pentru” 
      - Nedeianu Cristina -  inspector Biroul persoane juridice,  închirieri, concesiuni, disciplină 

contractuală 19 voturi “pentru” 
     - Muntean Adriana – inspector Serviciul Buget, finanŃe, contabilitate 19 voturi “pentru” 
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În urma acestor rezultate comisia de rezervă, în vederea organizării şi desfăşurării  

licitaŃiei publice pentru închirierea  unor spaŃii, cu destinaŃia de cabinete medicale stomatologice, 
în prezent neocupate, proprietate privată a Municipiului Hunedoara, situate în Hunedoara, str. G. 
Enescu, nr.24, jud. Hunedoara, este următoarea: 

 
      - Dan Nicolae Robert – viceprimar 
      - Nedeianu Cristina -  inspector Biroul persoane juridice,  închirieri, concesiuni, disciplină 

contractuală  
     - Muntean Adriana – inspector Serviciul Buget, finanŃe, contabilitate 

 
Art.3-5 se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr.17/2011 se aprob ă în unanimitate . 
 
La punctul 18 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor prezen Ńi). Proiect de hotărâre pentru revocarea art.2 şi art.3 din Hotărârea 
Consiliului local  al municipiului Hunedoara nr.223/2010 privind reglementarea comercializării 
plantelor, substanŃelor şi preparatelor stupefiante, halucinogene, euforice şi psihotrope pe raza 
administrativ - teritorială a Municipiului Hunedoara. 
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism- aviz favorabil 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ- aviz favorabil 
-    d-lui NeamŃiu Iaon care prezintă raportul comisiei pentru cultură- aviz favorabil  
 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
Dna. Chiş Şerban Ana Aurelia:  
„ Am priceput din nota de fundamentare că nu există lege pentru ceea ce am aprobat 

noi, sau ceva în sensul acesta. Întrebarea mea este, dacă nu s-ar putea ca serviciul juridic să nu 
ne mai pună în situaŃia în care să votăm ceva pentru care nu există lege…, şi din alt punct de 
vedere, din punct de vedere al medicului, de data aceasta nu sunt de acord ca substanŃele 
halucinogene, euforice să rămână pe piaŃă… stupefiante şi  psihotrope să se comercializeze 
totuşi în municipiu Hunedoara. Dacă nu există legea, să găsim…” 

 
Dl. primar Hada Ovidiu Marius:  
„Nu există lege nici pentru astea.” 
 
Dna. Chiş Şerban Ana Aurelia:  
„…să găsim o formulă prin care să se poată împiedica  obŃinerea autorizaŃiei de 

funcŃionare, pentru că o dată instalat răul este foarte greu de luptat împotriva lui.” 
 
Dl. primar Hada Ovidiu Marius:  
„DistanŃa a fost singura metodă necontestată de către InstituŃia Prefectului. Alte 

primării au avut amenzi mai mari sau mai mici ca şi noi, care au fost contestate, de aceea 
revenim la aceste două puncte. DistanŃa este singura modalitate de ai putea împiedica să vândă 
în Municipiul Hunedoara” 
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Dna. Chiş Şerban Ana Aurelia:  
„ Nu putem găsi o….” 
 
Dl. primar Hada Ovidiu Marius:  
„Deocamdată până se revizuieşte legea, ….putem să venim cu amenzi foarte mari, în 

cazul în care nu se respectă..  autorizaŃia de funcŃionare .. nu putem să-i împiedicăm …ei vând 
seminŃe şi ceaiuri stropite cu cine ştie ce ….şi copiii noştri sunt expuşi.” 

 
Dl. Munteanu Gigi:  
„Acum tot am creat un  precedent şi am repus în discuŃie acest subiect, î-mi amintesc 

că la sectorul 4 sau 5 din Bucureşti unde este Piedone primar, solicita o distanŃă de 4 km şi 
explica de ce, într-o emisiune, dat fiind faptul că şi-a făcut socoteala şi în acest fel centrul 
sectorului 4 poate fi evitat, şi atunci să comercializeze undeva  mai la margine...zice altceva nu 
am ce să le fac…” 

 
Dl. primar Hada Ovidiu Marius:  
„În municipiul Hunedoara 1000 de metri este o distanŃă care poate să acopere toată 

zona.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu : 
„Doamna consilier, nu a fost nici o intenŃie a noastră să vă punem în situaŃii 

neplăcute. În drept există un principiu: unde legea nu interzice înseamnă că este permis.” 
 

Dna. Chiş Şerban Ana Aurelia:  
„Întreb colegial, dacă noi respingem acest proiect de hotărâre care….” 
 
Dl. primar Hada Ovidiu Marius:  
„Ne atacă în contencios … şi va câştiga.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu : 
„Va câştiga, mai ales problema cu autorizaŃia.” 
 
Dl. Demeter Ilie:  
„Aşa rămâne distanŃa de 1000 metri… şi este acoperită toată raza municipiului 

Hunedoara.” 
 
Dl. primar Hada Ovidiu Marius:  
„Şi credeŃi-mă când nu o să mai putem să le dăm voie să comercializeze în spaŃii 

închiriate sau proprietate personală, o să fie ca şi cu Ńigările. În România nu se vrea să se 
rezolve această treabă. Deocamdată traficul de Ńigări în România, deşi este ilegal, merge mai 
bine ca niciodată. Se cunoaşte această problemă şi se tolerează, se va tolera şi asta, în ciuda 
faptului că copiii noştri au acces la aceste substanŃe. Se va tolera. Bine ar fi să nu am eu 
dreptate.” 
 

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii 
pe ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.18/2011 se aprob ă în unanimitate . 
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La punctul 19 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul a 2/3 din 
num ărul consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind aprobarea constituirii ca parte 
civilă în dosarul penal nr.11/P/2010,  aflat pe rolul DirecŃiei NaŃionale AnticorupŃie - Serviciul 
Teritorial Alba Iulia.  

                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
 

Dl. primar Hada Ovidiu Marius:  
„Nu am nimic de adăugat la nota de fundamentare, doresc doar să fac o menŃiune, 

că instituŃia noastră a semnat deja, a adat o dispoziŃie semnată de către dl. secretar şi de către 
mine în care noi ne constituiam parte civilă în acest dosar.” 
 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice - aviz favorabil 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism- aviz favorabil 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ- aviz nefavorabil 
-    d-lui NeamŃiu Iaon care prezintă raportul comisiei pentru cultură- aviz favorabil 
 
În continuare se dă cuvântul consilierilor locali. 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan : 
„Din nota de fundamentare şi din raport, nu reiese care este prejudiciul, pentru ce ne 

constituim parte civilă? Că nu înŃeleg.” 
 
Dl. viceprimar Dan Nicolae Robert : 
„Prejudiciul şi vinovaŃii nu-i poate stabili decât instanŃa, ori DNA îşi dă cu presupusul 

doar,. Şi în ceea ce priveşte prejudiciul şi în ceea ce priveşte vinovaŃii.” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan : 
„Împotriva cui ne constituim parte civilă?” 
 
Dl. primar Hada Ovidiu Marius:  
„Împotriva dosarului.” 
 
Dl viceprimar Dan Nicolae Robert : 
„Împotriva celor care vor fi găsiŃi vinovaŃi.” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan : 
„Cine sunt cercetaŃi? Nu reiese nimic din ceea ce scrie aici, şi nu văd de ce ne pune 

pe noi să ne constituim parte civilă.” 
 
Dl. Balo şin Nicolae:  
„Asta este în nota de fundamentare, probabil că există şi o adresă a celor de la DNA 

înaintată primăriei municipiului Hunedoara.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„AŃi avut acea adresă la dosar la comisii. Ni s-a cerut acest acord de constituire ca 

parte civilă, a fost semnat de către dl. primar şi de către mine, fiindcă această instituŃie dă 
termen, nu Ńine cont de termenele generale…  eşti obligat să răspunzi… pentru operativitate am 
semnat noi doi această adresă. Nu am făcut referire la sumă şi la învinuiŃi, deoarece numai 
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instanŃa poate face acest lucru. Poate prejudiciul e mai mare, poate e mai mic, poate nu este. 
Dar dacă este mai mare, mai mic, poate şi alŃi învinuiŃi,… trebuia să revenim cu o altă hotărâre, 
din acest motiv este aşa seacă, face doar referire la dosarul respectiv şi atât.2 

 
Dl. Bobou Ńanu Dan : 
„Ce conŃine acest dosar? Mă puneŃi să votez ceva despre care nu ştiu.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„Inclusiv declaraŃiile mele.” 
 
Dl. primar Hada Ovidiu Marius:  
„Au fost audiaŃi în jur de 50 de angajaŃi ai primăriei, este vorba de dosarul cu 

problemele de la AchiziŃii, în urma controlului CurŃii de Conturi, care a fost chemată de către 
instituŃia noastră. După sigilarea biroului AchiziŃii, copul de control al primarului a efectuat un 
control la acel departament, s-au găsit nereguli în departament. InstituŃia noastră a făcut o 
sesizare CurŃii de Conturi. Curtea de Conturi a venit în control, în urma acelui control, noi am 
propus înaintarea documentelor pentru… s-a făcut sesizare şi la PoliŃie, s-a deschis acest 
dosar, automat DNA-ul a fost sesizat şi bine înŃeles s-a început cercetarea penală. Dar 
deoarece acest dosar este încă în cercetare, deci nu este.. nu se cunosc vinovaŃii, nici 
prejudiciul adus. Este doar în urma CurŃii de Conturi, dar numai o expertiză contabilă poate să 
stabilească dacă suma este reală, este mai mică sau de fapt mai mare, şi la început nu toŃi care 
sunt numiŃi în acest dosar au fost adăugaŃi. Dacă se vor găsi alŃi vinovaŃi, vor fi adăugaŃi toŃi la 
acest dosar nr.11/P/2010. De aceea nu cred că, exact cum spunea dl. secretar, este 
important…..nu e nici un fel de problemă, toŃi dintre dvs. pot să afle pe cei care azi sunt în 
dosar, nu am nici o problemă personală, eu pot să vă spun. Dar deoarece numele acestea nu 
sunt garantate că vor fi şi învinuiŃi, nu ştiu dacă are vreo …” 

 
Dl. Bobou Ńanu Dan : 
„Ne constituim parte civilă împotriva potenŃialilor vinovaŃi.” 
 
Dl. primar Hada Ovidiu Marius:  
„Asta este o cerere a DNA-ului. Mi se pare normal ca dvs. să doriŃi sau nu să vă 

constituiŃi parte. Eu personal am fost de acord, de aceea am şi semnat acea hârtie împreună cu 
dl. secretar, ca vinovaŃii să plătească înapoi banii cuveniŃi instituŃiei. De aceea am şi făcut acea 
dispoziŃie, şi sugestia mea este….deci nu…dvs. doar hotărâŃi astăzi că după ce se stabilesc 
vinovaŃii, şi în eventualitatea în care se stabileşte prejudiciul, instituŃia noastră să-şi recupereze 
banii.” 

Dl. Gyorfi Jeno : 
„Asta nu înseamnă că o să facem naveta la Alba Iulia.” 
 
Dl. primar Hada Ovidiu Marius:  
„Au fost chemaŃi mai mulŃi colegi ai noştri o dată sau de două ori, de asemenea şi eu 

şi colegul meu viceprimar am fost chemaŃi. Mersul la DNA nu implică vinovăŃia.” 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„Ideea este să-Ńi dai un vot consultativ în cazul în care cineva va fi găsit vinovat, spre 

acel cineva trebuie îndreptată intenŃia de a recupera suma…… 
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Dl. primar Hada Ovidiu Marius:  
„După cum vedeŃi din titlu este constituire ca parte civilă în dosarul penal aflat pe rolul 

DirecŃiei NaŃionale AnticorupŃie…sugestia mea este ca consiliul local să se constituie parte 
civilă.” 

 
Dl. Balo şin Nicolae:  
„Cred că este şi normal să ne informaŃi că există un prejudiciu, oricare ar fi el.” 
 
Dl. primar Hada Ovidiu Marius:  
„S-ar putea specula ca oricare dintre dvs. să aveŃi  vreun interes dacă aŃi vota 

împotrivă. Sugestia mea este să ne constituim parte civilă şi să lăsăm instanŃa să dovedească şi 
prejudiciul şi vinovaŃii.” 
 

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii 
pe ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.19/2011 se aprob ă în unanimitate . 
 
La punctul 20 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor prezen Ńi). Proiect de hotărâre pentru aprobarea propunerii privind evaluarea 
performanŃelor profesionale individuale ale Secretarului Municipiului Hunedoara. 
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.20/2011 se aprob ă în unanimitate . 
 
La punctul 21 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul a 2/3 din 

num ărul consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind transmiterea fără plată a 
autoturismului Dacia 1307, de la Serviciul Public Salvamont Hunedoara, aflat sub autoritatea 
Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, la Consiliul JudeŃean Hunedoara - Serviciul Public 
JudeŃean Salvamont.                                                                             
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ- aviz favorabil 
-    d-lui NeamŃiu Iaon care prezintă raportul comisiei pentru cultură- aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.21/2011 se aprob ă în unanimitate . 
 
La punctul 22 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul a 2/3 din 

num ărul consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind  aprobarea închirierii prin licitaŃie 
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publică a unui teren în suprafaŃă de 10,0 mp, aflat în domeniul public al municipiului Hunedoara, 
situat în b-dul Dacia - zona staŃiei de autobuz Kaufland, pentru amplasarea unei rulote 
comerciale.                                                                     
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1 se aprobă în unanimitate. 
Având în vedere faptul că art. 2 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea 
voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de validare. 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 
administraŃiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.117/2008 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în 
următoarea componenŃă: 

 
1  Chiş Şerban Ana Aurelia - preşedinte 
2. Farcaş Bianca Magdalena  - secretar 
3. Apostolescu Dan - membru 
4. Gyorfi Jeno - membru 
5. HepuŃ Teodor – membru 

 
Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea comisiei în vederea 

organizării şi desfăşurării  licitaŃiei publice pentru închirierea   unui teren în suprafaŃă de 10,0 
mp, aflat în domeniul public al municipiului Hunedoara, situat în b-dul Dacia – zona staŃiei de 
autobuz Kaufland, pentru amplasarea unei rulote comerciale, a constatat următoarele: 

 
  -  Hada Ovidiu Marius– primar  - preşedinte 19 voturi “pentru” 
  -  Demeter Ladislau – director tehnic – membru 19 voturi “pentru” 
  -  Căpâlnă Daniela – şef Serviciul Buget, finanŃe, contabilitate – membru 19 voturi “pentru” 
  -  Gherghina Horia – inspector specialitate U.A.T.D.C. – membru 19voturi “pentru” 
  - Poenar Adina – consilier juridic Birou Persoane juridice, concesiuni, închirieri şi disciplină contractuală 

membru 19 voturi “pentru” 
 

În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării  licitaŃiei 
publice pentru închirierea   unui teren în suprafaŃă de 10,0 mp, aflat în domeniul public al 
municipiului Hunedoara, situat în b-dul Dacia – zona staŃiei de autobuz Kaufland, pentru 
amplasarea unei rulote comerciale, este următoarea: 

 
                     -  Hada Ovidiu Marius– primar  - preşedinte; 
                     -  Demeter Ladislau – director tehnic – membru; 
                     -  Căpâlnă Daniela – şef Serviciul Buget, finanŃe, contabilitate - membru; 
                     -  Gherghina Horia – inspector specialitate U.A.T.D.C. - membru. 
                     - Poenar Adina – consilier juridic Birou Persoane juridice, concesiuni, închirieri şi disciplină 

contractuală - membru  
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Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea comisiei de rezervă, în 
vederea organizării şi desfăşurării  licitaŃiei publice pentru închirierea   unui teren în suprafaŃă de 
10,0 mp, aflat în domeniul public al municipiului Hunedoara, situat în b-dul Dacia – zona staŃiei 
de autobuz Kaufland, a constatat următoarele: 

 
 -   Dan Nicolae Robert – viceprimar – preşedinte de rezervă 19 voturi “pentru” 
 -   Bilei Lucian - consilier A.D.P.P. – membru de rezervă 18 voturi “pentru” 
 -   Leştaru Daniela Carmen – şef Birou Persoane fizice – membru rezervă 18 voturi “pentru” 
 -   Muntean Ioan – consilier U.A.T.D.C. – membru rezervă 18 voturi “pentru” 
 -  Toma Anamaria – consilier juridic Serviciul AdministraŃie publică locală, juridic,  

contencios – membru rezervă 18 voturi “pentru” 
 

În urma acestor rezultate comisia de rezervă, în vederea organizării şi desfăşurării  
licitaŃiei publice pentru închirierea   unui teren în suprafaŃă de 10,0 mp, aflat în domeniul public 
al municipiului Hunedoara, situat în b-dul Dacia – zona staŃiei de autobuz Kaufland, este 
următoarea: 

 
 -   Dan Nicolae Robert – viceprimar – preşedinte de rezervă;  
 -   Bilei Lucian - consilier A.D.P.P. – membru de rezervă; 
 -   Leştaru Daniela Carmen – şef Birou Persoane fizice – membru rezervă; 
 -   Muntean Ioan – consilier U.A.T.D.C. – membru rezervă; 
 -  Toma Anamaria – consilier juridic Serviciul AdministraŃie publică locală, juridic,  

contencios – membru rezervă; 
 
Art.3-5 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.22/2011 se aprob ă în unanimitate . 
 
La punctul 23 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul a 2/3 din 

num ărul consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind aprobarea acceptării donaŃiei 
făcută de către FundaŃia INTERNATIONAL RESEARCH & EXCHANGES BOARD INC – IREX. 

                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil 
-    d-lui NeamŃiu Iaon care prezintă raportul comisiei pentru cultură- aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„Foarte bun proiect, şi nu vreau decât să mulŃumesc acestei fundaŃii, să faci o 

donaŃie în ziua de azi către o bibliotecă este un gest deosebit.” 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii 

pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.23/2011 se aprob ă în unanimitate . 

 
La punctul 24 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor prezen Ńi). Proiect de hotărâre privind alegerea dintre membrii Consiliului Local al 
Municipiului Hunedoara a unui preşedinte de şedinŃă pentru perioada 01.02.2010 – 31.03.2010.  
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                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilier Horvath Zoltan. 
 
Dl. Horvath Zoltan:  
„Îl propun pe dl. Dan Nicolae Robert ca preşedinte de şedinŃă pentru următoarea 

perioadă.” 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii 

pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.24/2011 se aprob ă în unanimitate . 
 
La punctul 25 al ordinii de zi: Analiza capacităŃii de apărare împotriva incendiilor în 

perioada 01.01.2010 –  31.12.2010. 
Nu sunt înscrieri la cuvânt 

La punctul 26 al ordinii de zi: Raport  privind activitatea Compartimentului 
Persoane  cu dizabilități, asistenŃi personali, în semestrul II al anului 2010. 

Nu sunt înscrieri la cuvânt 

Diverse 
În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 

 

Dna. Chiş Şerban Ana-Aurelia:  
  „Eu termin foarte repede. Am o rugăminte. Dacă se poate face o staŃie de 

autobuz mai aproape de Spitalul municipal, pentru că la spital merg, de regulă, oameni bolnavi 
şi totuşi staŃia este departe de Policlinică mai ales. A doua şi a treia problemă, le-am mai ridicat 
şi cu altă ocazie, şi sper că vor fi soluŃionate. Am rugat să se facă o premiere a sportivilor, 
elevilor cu merite deosebite, nu neapărat în bani, ci premierea în faŃa colegilor într-o şedinŃă 
festivă a Consiliului local pentru ca aceşti copii să fie un exemplu pentru colegii lor. Şi o altă 
problemă veche, cabinetele medicale din Policlinica cu plată care au fost vândute mai demult, 
nu au nici acuma contractul de vânzare-cumpărare, şi s-a cerut în nenumărate rânduri să se 
rezolve problema acelor medici, pentru că restul spaŃiilor din Policlinica cu plată sunt vândute, 
am primit de două ori răspuns, se leagă aceste cabinete de cabinetele de pe Republicii, nu au 
nici o legătură una cu alta. Cer totuşi să se soluŃioneze într-un fel problema cabinetelor medicale 
din Policlinica cu plată, subliniind încă odată că restul spaŃiilor au fost vândute către beneficiari, 
iar medicii din cabinetele respective au plătit cabinetele şi nu îşi primesc titlul de proprietate. Vă 
mulŃumesc.”         

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
  „Dacă-mi permiteŃi să vă răspund la primul punct, colegul dumneavoastră de 

partid, domnul Ungur, care are concesiunea pe traseul pe care l-aŃi menŃionat prin faŃa spitalului, 
iar colegul dumneavoastră de partid, fostul primar Nicolae Schiau, nu a prevăzut aşa ceva, iar în 
contractul existent nu se pot face modificări, decât un alt contract. Deci acea staŃie de autobuz 
nu se poate face deocamdată, din nefericire.”  

Dna. Chiş Şerban Ana Aurelia:  



 22 

  „Dar nu se poate discuta cu transportatorul să i se propună o staŃie de autobuz?”   

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
  „Noi am mai avut o conversaŃie cu firma. Ei nici măcar nu-şi fac traseele, după 

cum ştiŃi dumneavoastră de la cetăŃenii din cartierele unde locuiŃi, şi pe care îi reprezentaŃi. Sunt 
adrese nenumărate în care l-i se atrage atenŃia că nu respectă nici orarul nici traseele. O să mai 
încercăm încă odată să le spunem că, chiar dumneavoastră din cadrul aceluiaşi partid aŃi cerut 
asta, şi poate o să fie mai îngăduitori. Cu privire la acei sportivi de care aŃi menŃionat, mă 
gândesc că se poate face o ceremonie. Dar credeŃi că nu o să coste nimic? Care ar fi suma pe 
care dumneavoastră aŃi propune să o cheltuim cu organizarea acestui eveniment?” 

Dna. Chiş Şerban Ana Aurelia:  
  „În primul rând va trebui văzut cine sunt cei care merită.” 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
  „Cine stabileşte, pentru că din punctul meu de vedere toŃi ar merita să fie 

felicitaŃi. Eu vă propun altceva. Dumneavoastră aveŃi voie să faceŃi proiecte de hotărâri, în care 
stabiliŃi dumneavoastră şi criteriile, şi cine, şi suma.”  

Dl. Hepu Ń Teodor:  
  „Împreună cu comisia de învăŃământ şi sport.”  

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
  „Deci, luaŃi-l pe domnul Mihai Leu, hotărâŃi cine merită, iar cei care 

dumneavoastră aŃi considerat că nu merită să vină să dea vina pe dumneavoastră, pentru că 
nimic nu se poate face fără bani, şi eu vreau să văd ce sumă propuneŃi dumneavoastră pentru 
asta. Cu privire la acele cabinete, vreau să vă readuc aminte că tot colegul dumneavoastră de 
partid, fostul primar Nicolae Schiau...”     

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
  „Îmi daŃi voie să vă spun? A vândut acele cabinete fără să le facă documentaŃia, 

a folosit banii pentru altceva, şi nu a vândut şi spaŃiile comune, iar doctorii de care 
dumneavoastră menŃionaŃi, sunt proprietari pe spaŃiul în care îşi desfăşoară activitatea, şi cred 
că ar trebui să le cerem taxă că trec pe coridor,… pentru că e o neregulă acolo, legea încă nu 
ne permite, nu ştiu de ce nu se rezolvă, dar într-o şedinŃă viitoare o să le vindem şi acele spaŃii, 
dar dânşii nu vor să intre în posesia spaŃiilor pentru că trebuie să mai dea bani.”   

Dna. Chiş Şerban Ana Aurelia:  
  „Nu e adevărat.”  

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
  „De unde ştiŃi?” 

Dna. Chiş Şerban Ana Aurelia:  
  „Am discutat cu ei.”  

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
  „Cu câŃi, doamnă scumpă?” 

Dna. Chiş Şerban Ana Aurelia:  
  „Cu patru dintre ei.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
  „CâŃi sunt? 12, 3, 1 ?”  
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Dna. Chiş Şerban Ana Aurelia:  
  „Patru.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
  „Patru? Sunt acolo douăzeci şi ceva de cabinete.” 
 
Dl. Hepu Ń Teodor:  
  „Se poate rezolva problema.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
  „CredeŃi-mă, există documentaŃie că noi am colaborat cu aceşti medici, şi vrem 

să le rezolvăm problema, dar legea nu a permis rezolvarea acestei probleme. Data viitoare la 
şedinŃă o să o rog pe doamna juristă care se ocupă cu concesiunile să vină să vă dea mai multe 
explicaŃii. Vă mulŃumesc.” 

                    Dna. Chiş Şerban Ana Aurelia:  
  „Eu tot am primit răspuns în scris legat de cabinetele din Policlinica cu plată” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
  „Colega mea a notat, în şedinŃa următoare o să vină domnişoara Poenar să vă 

explice situaŃia exactă a acelor spaŃii. Vă mulŃumesc.” 

Dl. Zuberecz Richard:  
  „La stomatologie, ce se vinde, cabinetele medicale sau şi spaŃiile aferente?” 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
  „La acele cabinete s-au vândut doar cabinetele, nu şi spaŃiile.” 

Dl. Zuberecz Richard:  
  „Ceea ce se scoate la licitaŃie, două spaŃii.”  

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
  „Se merge pe aceeaşi variantă, iar când o să se scoată spaŃiul comun şi 

centrala, pentru că noi astăzi avem centrala, mâine deconectăm centrala şi nimeni nu mai poate 
să funcŃioneze, şi o să vedeŃi ce repede or să vrea să cumpere spaŃiile comune, pentru că noi 
putem să le luam chiriei pentru centrală, care este tot a noastră, şi nu o să le convină. Să-şi 
revizuiască atitudinea faŃă de instituŃie, pentru că noi vrem să rezolvăm treaba, nu să primim de 
fiecare dată …nu vrem să mai cumpărăm pentru că ei au dat un ban. Nu administraŃia aceasta 
şi nu dumneavoastră ca şi Consiliu le-aŃi făcut această nedreptate. Vă mulŃumesc.” 

Dl. Şoş Iosif:  
  „Aş dori pe această cale să vă anunŃ astăzi în şedinŃă că miercuri la ora 12 este  

comemorare la statuia lui Michael Klein, m-a anunŃat domnul director astăzi, şi pe această cale 
vă anunŃ şi eu pe dumneavoastră să fim cât mai mulŃi, e reprezentativ pentru oraşul acesta.” 

Dl. Munteanu Gigi:  
  „Dacă tot s-a discutat despre comemorarea lui Michael Klein, haideŃi să continui 

pe aceeaşi temă şi să întreb a nu ştiu câta oară, dar sunt insistent şi sper să primesc un 
răspuns, când vom afla ceva de banii de la fotbal? N-i sa spus că vom vedea contracte, s-a 
terminat turul, începe returul, contracte nu. Pe de altă parte, vă spun de ce abordez din nou, 
pentru că am renunŃat la un moment dat să mai abordez subiectul acesta, am fost contactat de 
doi sau trei dintre fotbalişti şi m-au întrebat de bani. Normal, m-am interesat, şi am constatat că 
noi, ca şi primărie, dumneavoastră domnule primar aŃi achitat în conformitate cu înŃelegerea pe 
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care am avut-o cu ei sumele respective, au mers banii către ei, am făcut, ca un om simplu, 
procentele faŃă de banii pe care dumneavoastră, din cota de participare a primăriei deja aŃi virat 
către ei patru miliarde patru sute, participarea lor era domnul Cornel trei miliare trei sute 
respectând procentele, şi a domnului Luca cu 84 de mii. Deci cred că ar fi fost bani destui să-şi 
plătească jucătorii şi să nu fim puşi în situaŃia să ne întrebe pe noi jucătorii când primim salariile. 
Este o chestie ruşinoasă faptul că, îmi aduc aminte că, cu bună intenŃie şi după ce au avut loc 
discuŃiile noastre, aŃi reuşit să ne convingeŃi să le dăm administrarea clubului, pentru că aşa este 
normal, căci oamenii investesc. Toată lumea a fost de acord, au primit administrarea clubului 
fiindcă investesc nişte bani.”  

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
  „Pe ce lună nu şi-au primit salariile domnule consilier?” 

Dl. Munteanu Gigi:  
  „Cred că pe decembrie sau pe ianuarie, fiindcă acum trei zile m-au contactat. 

Cred că e vorba de decembrie. Şi m-au întrebat aşa cu bun simŃ, nu ştiŃi ceva de banii noştri? 
Nu ştiu.” 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Dar dumneavoastră sunteŃi convins că nu au primit salariile pe decembrie?” 
 

Dl. Munteanu Gigi:  
  „Deci eu cred că nu a fost vorba de prime în decembrie, numai de salarii.” 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
  „Deci dumneavoastră sunteŃi convins, da?” 

Dl. Munteanu Gigi:  
  „Eu asta pot să cred dacă m-au întrebat de bani, fiindcă în decembrie nu au fost 

jocuri, numai salarii pot să fie. Vreau să vă rog, dat fiind faptul că aŃi avut bună intenŃie, noi de 
asemenea după ce ne-aŃi convins am fost de acord cu faptul că cei doi sponsori să administreze 
activitatea clubului, să ne prezinte un raport cu deconturile date pe banii pe care 
dumneavoastră, cu acordul nostru, i-aŃi virat, şi banii pe care dânşii au venit ca aport.” 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
  „Vreau să vă spun că, iar doamna directoare este aici, nu li se vor face plăŃi până 

nu vor veni cu documentaŃia necesară. Eu nu ştiu dacă acei sportivi au primit salariile pe 
decembrie, dar eu dacă aş fi în locul dumneavoastră m-aş interesa înainte să fac afirmaŃii că, 
cred că numai pentru aia era vorba.” 

Dl. Munteanu Gigi:  
  „Să mă sune să mă întrebe ştiŃi ceva când primim ceva bani, aŃi auzit, cu toate 

că nu mă mai ocup, nu mai fac parte din staff-ul de conducere, deci nu aveam de unde să ştiu.”   

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
  „Şi când făceaŃi parte?...”    

Dl. Munteanu Gigi:  
    „Atunci vă întrebam pe dumneavoastră, domnule primar, avem vreo şansă?”  

 

 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
  „Şi ce vă spuneam de fiecare dată? Până nu aduce documentaŃia nu se virează 

banii. Exact acelaşi lucru se face. În schimb, dacă îmi aduc eu aminte, documentaŃia nu a fost 
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predată de către domnul Simoc la timp, anul nu s-a încheiat, ei nu au putut să-şi primească 
banii, nici de la Dinamo, nici de la Steaua nu şi-au primit banii, iar eu vă spun că atâta timp cât 
ei nu predau documentaŃia pe care i-o cere contabilitatea, eu nu o să semnez ordinul de plată.” 

Dl. Munteanu Gigi:  
  „Perfect, de acord cu asta, faceŃi un lucru normal, subliniind acest aspect că 

dumneavoastră v-aŃi respectat cuvântul legat de sumele care trebuie virate către clubul sportiv, 
în conformitate cu faptul că dumneavoastră aŃi virat aceste sume în numele Consiliului local, ei 
trebuiau să vină împreună cu o sumă aproape egală, cei doi ca participare.” 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
  „Sau mai mare, credeŃi-mă.” 

Dl. Munteanu Gigi:  
  „Nu, eu am făcut procentul pornind de la 949.500 cu cât am plecat noi, da, asta 

este hotărârea de consiliu.” 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
  „Domnule consilier, dumneavoastră vorbiŃi de cifre pe speculaŃii, şi e o pantă 

greşită pe care o luaŃi. În opinia mea, ar trebui să mergeŃi acolo să vă interesaŃi exact câŃi bani 
au cheltuit ei, noi vă putem da câŃi bani s-au dat de la primărie, nu e nici o problemă că nu e un 
secret. Să venim să zicem cam cât ar fi trebuit să fi cheltuit ei, dacă au cheltuit încă odată pe 
atât?” 

 
Dl. Munteanu Gigi:  
   „Păi nu pot să ştiu dacă nu avem contract domnule primar. Eu vă întreb de 

atâtea luni de contract, dar văd că nu mai vor să-l aducă, eu nu pot să ştiu nimica, şi vă pun pe 
dumneavoastră într-o situaŃie penibilă să-mi răspundeŃi.”   

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
  „Pe mine nu mă puneŃi în nici o situaŃie penibilă domnule consilier. Nu vă 

supăraŃi pe mine, dar eu nu sunt în nici o situaŃie penibilă.” 

Dl. Munteanu Gigi:  
  „Faptul că de atâta vreme se perpetuează această situaŃie, fără contract, fără 

nimica, eu în sensul acesta am spus.”  

Dl. Bobou Ńanu Dan:  
  „Banii nu s-au putut da fără contract.” 

Dl. Munteanu Gigi:  
   „Şi totuşi.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
   „Domnule consilier, o să verific cele spuse de dumneavoastră, dar când vorbim 

de sume exacte şi de calcule făcute de dumneavoastră pe genunchi.” 
 
Dl. Munteanu Gigi:  
    „Eu am dat nişte estimări.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
    „A-Ńi spus cam cât ar fi trebuit să cheltuiască...totuşi.” 
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Dl. Munteanu Gigi:  
    „Deci, am respectat procentele pe care dânşii ni le-au propus în acel contract, 

care până la urmă...” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
    „Am înŃeles.” 
 
Dl. Munteanu Gigi:  
    „Nu este rea voinŃă.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
    „Nu e nici din partea mea şi nu sunt în nici o situaŃie penibilă. Vă mulŃumesc.” 
 
Dl. Hepu Ń Teodor:  
    „Eu vreau să întreb dacă se mai colectează electronice?” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
    „Se colectează. De asemenea am înŃeles că firma RO-REC care va deschide un 

centru în Parcul Industrial, colectează acolo şi o să mai facă nişte campanii de strângere a 
produselor electronice.” 

 
 
Dl. Hepu Ń Teodor:  
   „Rândul trecut am discutat problema izolării blocurilor, dacă se reia. Noi avem la 

facultate cameră cu termoviziune. Avem un bloc care este izolat pe partea de apus, iar pe altă 
parte nu este izolat. DiferenŃa de temperatură este de cinci grade şi ceva. Avem foarte multe 
determinări, de exemplu la un bloc de pe strada Transilvaniei, unde este izolat temperatura este 
la nivelul peretelui de minus 7,7 grade, iar unde nu este izolat de minus 1,6. Deci diferenŃă de 
aproape nouă grade.” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
   „Şi asta în condiŃiile în care cei din apartament nu au chiar aşa de cald.” 
 
Dl. Hepu Ń Teodor:  
   „Nu contează cât este înăuntru. Deci la noi tot aceeaşi temperatură este.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
   „Eu sunt conştient de necesitatea izolării blocurilor din municipiul Hunedoara. Am 

vorbit cu colegii noştri de la urbanism şi poate ar trebui să reluăm discuŃia, în sensul în care 
municipalitatea să plătească toate proiectele, inclusiv pentru izolarea blocurilor şi reabilitarea 
după normele în vigoare în construcŃie a acoperişurilor, ca să nu mai avem probleme, iar cei 
care vor veni la reparaŃii sau cei care vor dori să acopere blocul, să respecte normele de astăzi 
din construcŃii. DaŃi-mi voie să vă spun că nu ştiu dacă avem mai mult de 11 modele de blocuri. 
Dacă s-ar face 11 proiecte în care dumneavoastră să aprobaŃi suma, atunci dacă o singură 
persoană sau o scară se hotărăsc să facă, nu mai trebuie să plătească şi să revenim la aceiaşi 
discuŃie cu proiectul pentru tot blocul.” 

 
Dl. Hepu Ń Teodor:  
  „De exemplu cum este în centrul Civic. Sunt aceleaşi tipuri de blocuri.” 
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Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
   „În acelaşi proiect de hotărâre ar trebui stabilită şi o paletă de culori, de exemplu 

15 culori, cu respectarea urbanistică. Deci eu cred că se poate face.” 
 
Dl. Culcea Tudorel:  
   „Grupate într-un anumit fel, nu amestecate aiurea. De exemplu roz cu violet.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
   „Colegii noştri de la urbanism lucrează la acest proiect, dar va trebui să scoatem 

la licitaŃie proiectarea, pentru că foarte probabil că pentru toate blocurile va costa mai mult de 
15000 de euro, dacă colegul dumneavoastră... acela care vinde hârtii, nu o să vină să facă 
contestaŃie o să putem...” 

 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
   „Cine vinde hârtii? 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
   „Domnul de la Comser, acela care face contestaŃii la licitaŃiile care se întâmplă în 

municipiul Hunedoara. O să putem să demarăm în primăvară să-i dăm drumul la proiectare.” 
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio 

nu poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 

 
Dl. Hepu Ń Teodor:  
   „Deci, spitalul aparŃine de primărie, când vine primăvara să-i ajutăm să facă 

puŃină curăŃenie în spate, tot se aruncă de pe geamuri mizerie. Am stat vreo 3-4 zile în spital, 
este dezastru.” 

 
D-na Fărcaş Bianca:  
   „Aici dacă-mi permiteŃi, este un subiect care s-a discutat şi la consiliul de 

administraŃie vizavi de gunoaiele care se aruncă în spatele spitalului, se face curăŃenie zilnică 
dar din păcate de civilizat pacienŃii nu putem să-i civilizăm.” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
    „Putem să sudăm geamurile.” 
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio 

nu poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
   „Domnule consilier, aceiaşi cetăŃeni, aceiaşi oameni care locuiesc în municipiu 

sunt şi în spital şi aruncă şi în oraş pachetul de Ńigări şi gunoiul direct de pe geam.” 
 
Dl. Hepu Ń Teodor:  
   „Poate îi ajutăm şi după aceea...” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
    „Domnule consilier, dumneavoastră sunteŃi în alianŃă cu PNL-ul, poate îi 

convingeŃi şi pe cei de la PSD şi PDL să mergem să facem curăŃenie.” 
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Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio 

nu poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 
Dl. Hepu Ń Teodor:  
   „Altă problemă, ce facem cu câinii? În zona stadionului e dezastru.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
   „Ce propuneŃi să facem domnule consilier?” 
 
Dl. Hepu Ń Teodor:  
   „Nu ştiu. Eu am fost în Bucureşti şi nu am văzut nici un câine pe acolo.” 
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio 

nu poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 
D-na Szilagyi Ana Maria:  
   „În Deva au făcut un proiect foarte bine pus la punct. Şi au şi câştigat acolo...” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
   „Nu, nu e nimic câştigat acolo.” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
   „Deci domnule consilier, problema câinilor e cunoscută, eu foarte puŃine emisiuni 

am avut la televizor în care să nu fiu întrebat,nu a existat şi opinia mea personală că nu va 
exista un guvern care să aibă curajul să abordeze problema aceasta, şi o spun cu cea mai mare 
responsabilitate ca şi iubitor de animale, până nu se va ajunge la punctul zero în România, în 
care se va da o lege unitară în toată Ńara, prin care să se respecte înregistrarea tuturor câinilor 
din Ńară şi sterilizarea celor care sunt în viaŃă, eutanasierea câinilor care sunt bolnavi, cum se 
face în toată lumea civilizată...n-aş vrea să mă înŃelegeŃi greşit...” 

 
D-na Szilagyi Ana Maria:  
  „Nu poŃi să eutanasiezi un câine agresiv. Uniunea Europeană cere acum 

analizele câinilor.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
   „Numai în România există organizaŃii care se opun acestor norme.” 
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio 

nu poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
   „Mie nu î-mi daŃi voie să vorbesc dar nu este nici o problemă... Vă mulŃumesc.” 
 

 
Dl. Hepu Ń Teodor:  
   „O completare la ce a spus doamna Chiş cu autobuzele. Pe traseul de la Peştiş, 

sunt foarte mulŃi elevi care vin dimineaŃa la şcoală, poate se poate discuta cu transportatorul să 
pună un mijloc de transport, o cursă numai pentru elevi.” 
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Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
   „Noi nu putem să discutăm cu transportatorul, nu putem să discutăm.” 
 
Dl. Hepu Ń Teodor:  
   „PuteŃi să discutaŃi ca de la om la om.” 
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio 

nu poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
   „Iar domnul inspector general Lăutaru, când a închis şcoala de acolo, trebuia să 

se asigure că acei elevi nu o să meargă la şcoală pe cheltuiala părinŃilor sau cu, curse ilegale. 
Pentru că tot merg.” 
 

Dl. Şoş Iosif:  
   „Le-au dat microbuze şcolare.” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
   „Pentru Peştiş?” 
 
Dl. Şoş Iosif:  
   „Pentru Peştiş şi pentru restul.” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
   „O întreb pe doamna Chiş dacă se poate face o staŃie de autobuz vizavi de 

parcul industrial, dacă îmi spuneŃi că nu se poate discuta cu domnul Ungur, e în partid la 
dumneavoastră. Deci trebuie să privim lucrurile foarte serios, trebuie să-l chemăm pe domnul 
transportator şi să discutăm toate problemele cu dânsul de faŃă, ca să nu mai fie discuŃii că se 
poate vorbi, că nu se poate.” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
  „Vă aduceŃi aminte când umbla cu afişele de la PDL şi făcea scandalul că nu i se 

plăteşte. I s-a plătit, exact după convenŃie şi tot nu a plătit salariile.” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
   „Am înŃeles. Vizavi de proiectul de hotărâre de care am discutat şi înainte de 

această şedinŃă cu peisagistica blocurilor sper ca luna viitoare să reuşim să-l facem.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
   „DaŃi-mi voie să lăsăm colegii să-l facă cum trebuie, ca să nu mai fim nevoiŃi să 

revenim după aceea.” 
 
 
 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
   „O problemă cu maşinile care sunt în continuare pe domeniul public şi au afişe în 

geam pentru a fi vândute, aş vrea să ştiu câte amenzi a dat PoliŃia Comunitară pentru că avem o 
hotărâre în acest sens, şi să-i lămurească pe proprietari să le mute de acolo.”  
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Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
   „PoliŃia Comunitară nu putea să dea amenzi, numai dacă erau pe domeniul 

public, adică pe zona verde sau în alte locuri. Dacă era pe carosabil era în atribuŃiunile PoliŃiei 
Rutiere. De când sa înfiinŃat PoliŃia Locală se vor putea aplica sancŃiuni pe acest domeniu, dar 
încă nu este reglementat, nu am primit avizul de la AgenŃia NaŃională a FuncŃionarilor Publici, 
săptămâna aceasta cred că se va rezolva problema, vom înainta documentele. Deci PoliŃia 
Rutieră va aplica sancŃiuni în trafic, iar PoliŃia Locală, care repet, nu are toate normele de 
funcŃionare stabilite, va aplica sancŃiuni pentru staŃionări neregulamentare, dar după o 
şcolarizare prealabilă făcută în colaborare cu PoliŃia Rutieră.” 
 

Dl. Bobou Ńanu Dan:  
   „Deci va trebui să facem noi un alt proiect de hotărâre pentru aceste maşini care 

staŃionează pe o perioadă mai îndelungată, pentru a putea fi ridicate.” 
 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
   „Vă asigur că se vor lua toate măsurile legale care se impun, dar mai este o 

problemă cu maşinile care sunt înscrise în străinătate, colegii noştri de la PoliŃia Locală neavând 
acces la baza de date toate identificările trebuiau trimise la PoliŃia Română şi dura foarte mult.” 

 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
   „Pentru proiectele cu finanŃare europeană din actualul mandat al Consiliului 

Local, aş vrea să ştiu, data la care au fost depuse, cât a costat fiecare studiu de fezabilitate şi 
întocmirea documentaŃiei tehnico-economice la fiecare proiect, şi câte dintre acestea au primit 
finanŃare până în acest moment.” 
 

Dl. NeamŃiu Ioan:  
   „Răspunsul la şedinŃa următoare.” 

 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio 

nu poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
   „Sunt încă mirat la maxim de tupeul fără precedent a domnului deputat Arion 

Viorel, care în ziarul controlat de către colegul dânsului de la Arad, menŃionează că a făcut lobby 
la Ministerul Dezvoltării pentru a aduce bani. Eu am curajul să afirm şi puteŃi să-l întrebaŃi că nu 
cunoaşte numele sau numărul acestor proiecte şi nici nu sunt convins că vreodată a intrat în 
ministerul acela.” 
 

Dl. Bobou Ńanu Dan:  
   „Dar sunteŃi convins că după ce facem o statistică de genul acesta dânsul se va 

implica pentru a obŃine finanŃare pe celelalte proiecte.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
   „Domnule consilier, nici nu ştie unde e Ministerul Dezvoltării şi a avut....” 
 
Dl. NeamŃiu Ioan:  
   „Domnilor colegi, domnule primar, la Hunedoara sa ivit o problemă, ca şi 

consumator de apă rece s-a contorizat masiv. Problema este că dacă Electrica sau RomGaz-ul 
pot verifica contoarele, apometrele nu pot fi verificate deoarece s-a desfiinŃat laboratorul de 
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metrologie. Ne dau nişte răspunsuri aşa evazive de la ApaProd să le ducă la Timişoara, nici ei 
nu ştiu exact. Trebuie să vedem ce problemă este cu ApaProd.” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
   „Deci ajung să agreez părerea domnului secretar că s-a făcut o greşeală când s-

a concesionat furnizarea apei în municipiul Hunedoara în mandatul trecut şi acum nu vreau să 
acuz vechea administraŃie că nu e cazul, aşa a fost atunci, a dat şi Deva, s-a crezut că e bine, 
dar atâta timp cât ei se comportă ca şi monopol...deci acea şedinŃă în care noi am mandatat pe 
domnul director Demeter să reprezinte Consiliul Local, a fost Ńinută fără să-i intereseze că noi 
am mandatat să ne reprezinte interesele, deci pur şi simplu ne ignoră şi pe noi, şi cetăŃenii.” 

 
Dl. Gyorfi Jeno:  
   „Care plătesc în continuare apa.” 
 
Dl. NeamŃiu Ioan:  
   „Să fie invitaŃi aici şi întrebaŃi ce se întâmplă cu laboratorul de metrologie.” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
   „Da, şi care au fost îndemnaŃi de către dânşii să-şi facă contorizarea. Pentru că 

ei îşi dau seama că nu au la cine să bage pierderile.” 
 
Dl. NeamŃiu Ioan:  
   „Ei spun că verificarea şi transportul costă o anumită sumă şi recomandă 

contoare  sau apometre noi. Aici e o problemă. Care contor sau apometru nou are o garanŃie de 
patru ani.” 

Dl. Gyorfi Jeno:  
   „La vară se vor schimba toate apometrele.” 
 
Dl. Apostolescu Dan:  
  „Apometrele astea sunt considerate repartitoare de apă rece sau caldă.” 

 
Dl. Balo şin Nicolae:  
„Vă mulŃumesc doamnelor şi domnilor consilieri, declar închisă şedinŃa de azi a 

Consiliului local.” 
 

 

 

PREŞEDINTE,                  SECRETAR,                  ÎNTOCMIT,  
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R O M Â N I A 
JUDEłUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 
 
 
 
 
 

MINUTA 
şedinŃei ordinare a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara 

din  data de 31.01.2011 
 
 

Punctul 1 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind încetarea misiunilor de pază 
de către personalul PoliŃiei Locale a municipiului Hunedoara.   

Hotărârea nr.3/2011 se aprob ă în unanimitate  
 

Punctul 2 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea cuantumului 
costului mediu lunar de întreŃinere şi a contribuŃiei lunare de întreŃinere  datorate de beneficiarii 
şi/sau de susŃinătorii legali ai acestora pentru serviciile furnizate de Unitatea de AsistenŃă 
Medico-Socială Hunedoara. 

Hotărârea nr.4/2011 se aprob ă în unanimitate  
 

Punctul 3 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind propunerea de trecere a unor 
terenuri din administrarea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara  în proprietatea privată a 
actualilor deŃinători ai construcŃiilor. 

Hotărârea nr.5/2011 se aprob ă în unanimitate  
 

Punctul 4 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre pentru revocarea Hotărârii Consiliului 
Local al Municipiului Hunedoara nr.205/2010 privind aprobarea înfiinŃării funcŃiei de 
administrator public, aprobarea criteriilor, procedurilor pentru numirea si eliberarea din funcŃie, 
cât şi atribuŃiile specifice acestei funcŃii, la nivelul municipiului Hunedoara. 

Hotărârea nr.6/2011 se aprob ă în unanimitate  
 

Punctul 5 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre  privind modificarea şi completarea 
art.5 din  contractul de furnizare produse în sistem de leasing financiar aprobat prin Hotărârea 
Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr.198/2010. 

Hotărârea nr.7/2011 se aprob ă în unanimitate  
 

Punctul 6 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea organizării şi 
desfăşurării în municipiul Hunedoara a  FESTIVALULUI INTERNAłIONAL „OPERA NIGHTS”, 
în perioada 03-10 iulie 2011. 

Art.1 întruneşte 10 voturi „pentru”, 8 voturi „abŃineri”(Munteanu Gigi, HepuŃ 
Teodor,Gzorfi Jeno, Chiş Şerban, Fărcaş Bianca, Farcaş Ladislau, BobouŃanu Dan, Baloşi 
Nicolae) şi 1 vot „împotrivă”(Horvath Zoltan) 

Art. 1 nu a întrunit cvorumul legal şi astfel nu se poate trece la votarea 
urm ătoarelor articole şi a hot ărârii. 
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Punctul 7 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind acordarea de  înlesniri  la 

plata impozitului pe clădiri pentru persoanele care au efectuat 15 donări de sânge consecutive 
în ultimele 60 de luni. 

Hotărârea nr.8/2011 se aprob ă în unanimitate  
 

Punctul 8 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre pentru revocarea art.15 lit.”I” din 
Hotărârea Consiliului Local al municipiului Hunedoara nr.220/210 privind stabilirea impozitelor şi 
taxelor  locale pe anul 2011. 

Hotărârea nr.9/2011 se aprob ă în unanimitate  
 

Punctul 9 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind  aprobarea Programului anual 
de achiziŃii publice pe anul 2011. 

Hotărârea nr.10/2011 se aprob ă în unanimitate  

 
Punctul 10 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre pentru abrogarea art. 4 din 

Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr. 165/2007 privind aprobarea Studiului 
de fezabilitate şi a cofinanŃării proiectului de investiŃii “Modernizare Grădina Zoologică 
Hunedoara” în vederea obŃinerii unei finanŃări de la bugetul de stat în cadrul programelor 
multianuale prioritare de mediu şi gospodărire a apelor, modificată şi completată prin Hotărârea 
Consiliului Local al Municipiului Hunedoara  nr. 106/2008. 

Hotărârea nr.11/2011 se aprob ă în unanimitate  

 
Punctul 11 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind stabilirea de taxe pe anul 

2011 pentru serviciile prestate în cazul divorŃului pe cale administrativă. 
Hotărârea nr.12/2011 se aprob ă în unanimitate  

 
Punctul 12 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea  vânzării prin 

licitaŃie publică a  unor terenuri situate în municipiul Hunedoara, aflate în domeniul privat al 
municipiului Hunedoara.   

Hotărârea nr.13/2011 se aprob ă în unanimitate  
 

Punctul 13 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea  concesionării 
prin licitaŃie publică  a  terenului în suprafaŃă de  92,0 mp situat în b-dul Dacia  nr. 21, înregistrat 
în C.F. Hunedoara nr. 62686 nr. Cadastral 62686,  aflat în domeniul privat al municipiului 
Hunedoara.  

Art. 3 întruneşte 11 voturi „pentru”, şi 7 voturi „abŃineri”(Horvath Zoltan, Munteanu 
Gigi, Gyorfi Jeno, Farcaş Ladislau, Baloşin Nicolae, BobouŃanu Dan, Chiş Şerban Ana Aurelia) – 
nu a întrunit cvorumul legal, şi astfel votarea articolelor şi a hotărârii nu mai poate continua   

 
Punctul 14 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea  concesionării 

prin licitaŃie publică  a  terenului în suprafaŃă de  75,0 mp situat în b-dul Dacia  nr.14B , 
înregistrat în C.F. Hunedoara nr. 61255 (provenită prin conversia de pe hârtie a CF nr.5488 /A), 
nr.top 2170 /215/A, aflat în domeniul privat al municipiului Hunedoara.   

Hotărârea nr.14/2011 se aprob ă cu 18 voturi pentru şi o ab Ńinere 
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Punctul 15 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea unor planuri 
urbanistice de detaliu pentru obiective  situate în municipiul Hunedoara. 

Hotărârea nr.15/2011 se aprob ă în unanimitate  
 

Punctul 16 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea  efectuării 
demersurilor pentru înregistrarea în  Cartea Funciară a unor terenuri situate în intravilanul 
municipiului Hunedoara, din proprietatea Statului Român în proprietatea  privată a municipiului 
Hunedoara. 

Hotărârea nr.16/2011 se aprob ă în unanimitate  
 

Punctul 17 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind  aprobarea închirierii  prin 
licitaŃie publică a unor spaŃii proprietate privată a Municipiului Hunedoara, situate în  Hunedoara,   
str. G. Enescu, nr.24, cu destinaŃia de cabinete medicale stomatologice, în prezent neocupate. 

Hotărârea nr.17/2011 se aprob ă în unanimitate 

 
Punctul 18 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre pentru revocarea art.2 şi art.3 din 

Hotărârea Consiliului local  al municipiului Hunedoara nr.223/2010 privind reglementarea 
comercializării plantelor, substanŃelor şi preparatelor stupefiante, halucinogene, euforice şi 
psihotrope pe raza administrativ - teritorială a Municipiului Hunedoara. 

Hotărârea nr.18/2011 se aprob ă în unanimitate  
 

Punctul 19 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea constituirii ca 
parte civilă în dosarul penal nr.11/P/2010,  aflat pe rolul DirecŃiei NaŃionale AnticorupŃie - 
Serviciul Teritorial Alba Iulia.  

Hotărârea nr.19/2011 se aprob ă în unanimitate  
 

Punctul 20 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre pentru aprobarea propunerii privind 
evaluarea performanŃelor profesionale individuale ale Secretarului Municipiului Hunedoara. 

Hotărârea nr.20/2011 se aprob ă în unanimitate  
 

Punctul 21 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind transmiterea fără plată a 
autoturismului Dacia 1307, de la Serviciul Public Salvamont Hunedoara, aflat sub autoritatea 
Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, la Consiliul JudeŃean Hunedoara - Serviciul Public 
JudeŃean Salvamont.   

 Hotărârea nr.21/2011 se aprob ă în unanimitate  
 

Punctul 22 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind  aprobarea închirierii prin 
licitaŃie publică a unui teren în suprafaŃă de 10,0 mp, aflat în domeniul public al municipiului 
Hunedoara, situat în b-dul Dacia - zona staŃiei de autobuz Kaufland, pentru amplasarea unei 
rulote comerciale.                                                                     

Hotărârea nr.22/2011 se aprob ă în unanimitate  
 

 Punctul 23 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea acceptării 
donaŃiei făcută de către FundaŃia INTERNATIONAL RESEARCH & EXCHANGES BOARD INC 
– IREX. 

Hotărârea nr.23/2011 se aprob ă în unanimitate  
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La punctul 24 al ordinii de zi -  Proiect de hotărâre privind alegerea dintre membrii 
Consiliului Local al Municipiului Hunedoara a unui preşedinte de şedinŃă pentru perioada 
01.02.2010 – 31.03.2010.  

Hotărârea nr.24/2011 se aprob ă în unanimitate  
 

La punctul 25 al ordinii de zi: Analiza capacităŃii de apărare împotriva incendiilor în 
perioada 01.01.2010 –  31.12.2010. 
 

La punctul 26 al ordinii de zi: Raport  privind activitatea Compartimentului 
Persoane  cu dizabilități, asistenŃi personali, în semestrul II al anului 2010. 

 
27. Diverse.    
 

 
 
 

SECRETAR, 
Aurel RaŃă-Bugnariu 

 

 
 

 
 

 
 

 
 
 
 
 

 

 
 
 
 

 


